

(Le français suit)

**CIC- 157278A – 157283A – 157308A – 157467A – 157337A – 157529A Questions & Answers Round 2**

**Question 1 :**

For the Rotary Task Chairs, will the client also accept a seat depth adjustment range of 18" - 21"?

**Answer 1:**

Canada confirms that it will not accept a seat depth adjustment range of 18"-21". As indicated in the "Office seating technical specifications" Annex A (Part 2, section 2.1.2.2) the depth of a depth-adjustable seat must be adjustable by at least 50 mm (2.0 in.), must include range from 420 mm (16.5 in.) to 460 mm (18.1 in.) and it shall be lockable at multiple positions within that range. [https://www.gcpeia.gc.ca/gcwiki/images/6/6a/Final-Annex A - Office Seating Technical Specification ENG-March.docx](https://www.gcpeia.gc.ca/gcwiki/images/6/6a/Final-Annex_A_-_Office_Seating_Technical_Specification_ENG-March.docx)

**Question 2 :**

We would like to know if you would consider releasing the above noted solicitation as separate bids by province?

**Answer 2:**

Canada would like to reiterate that this procurement is set aside under the federal government Procurement Strategy for Indigenous Businesses. Prior to releasing this solicitation, Canada had considered releasing the solicitation as separate bids by province however decided to release the bid solicitation by combining all provinces under a single bid solicitation request.

**Question 1 :**

Pour les fauteuils rotatifs, est-ce que le client acceptera une profondeur d'assise ajustable de 18"-21"

---

**Réponse 1 :**

Le Canada confirme qu'il n'acceptera pas une profondeur d'assise ajustable de 18"-21". Tel qu'indiqué dans les « Spécifications techniques pour les fauteuils de bureau » Annexe (Partie 2, section 2.1.2.2) la profondeur d'un siège à profondeur réglable doit être réglable sur au moins 50 mm (2,0 po), doit être comprise entre 420 mm (16,5 po) et 460 mm (18,1 po) et le siège doit être verrouillable à plusieurs positions à l'intérieur de cette plage.

[https://www.gcpedia.gc.ca/gcwiki/images/4/42/Final\\_Annex\\_A\\_-\\_Office\\_Seating\\_Technical\\_Specification-FR\\_March.docx](https://www.gcpedia.gc.ca/gcwiki/images/4/42/Final_Annex_A_-_Office_Seating_Technical_Specification-FR_March.docx)

**Question 2 :**

Nous aimerions savoir si vous envisageriez de publier la demande de soumissions mentionné ci-dessus sous forme de demandes de soumissions distinctes par province.

**Réponse 2 :**

Le Canada tient à réitérer que ce marché est réservé dans le cadre de la Stratégie d'approvisionnement auprès des entreprises autochtones du gouvernement fédéral. Avant de publier cette demande de soumissions, le Canada avait envisagé de la publier sous forme d'offres distinctes par province, mais a décidé de publier la demande de soumissions en regroupant toutes les provinces sous une seule demande de proposition.

---